
PROTOKÓŁ 

z obrad XXII Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 28 czenvca 2016r. 

W sesji udział wzięli: 

Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
Radny Powiatu Nowosądeckiego - Pan Wiesław Pióro, 
Pracownicy Urzędu Gminy, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady Sesji Rady Gminy Łabowa VIT kadencji 12014-2018 I otworzył o godz. 13.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa Pan Krzysztof Skraba i powitał wszystkich przybyłych 
gości, w tym Pana Wiesława Pióro- Radnego Powiatu Nowosądeckiego. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi quorum 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przvjccic porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad obejmujący punkty: 

I. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

4. Procedura absolutoryjna : 

al zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania Wójta z 
wykonania budżetu za rok 2015, 

bi przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii na temat wykonania budżetu oraz 
wniosku w sprawie absolutorium, 

cl przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 
Rewizyjnej, 

dl dyskusja nad sprawozdaniem, 

el podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Łabowa za rok 2015, 

fi info1macja Przewodniczącego odnośnie sposobu głosowania, 

gl podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa za rok 
2015, 



5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyj ętej uchwałą Nr XV/99/15 
Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2015 w sprawie przyj ęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu gminy na 2016 rok oraz zmiany uchwały budżetowej na rok 2016, 

- wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Łabowa, 

- przydziału drewna z lasów gminnych, 

- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej we wsi Łosie, 

- przyjęcia Strategii Rozwoju Kultury w Gminie Łabowa na lata 2016-2020, 

- oceny aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Łabowa oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Łabowa, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 

sołectwie Kamianna, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 

sołectwie Łabowa, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzeru1ego 

Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krąjobrazowego w 

sołectwie Maciejowa, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 

sołectwie Nowa Wieś , 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Łabowa w granicach obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego, 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i dyskusja. 
9. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod głosowanie, w wyniku którego został 

przyjęty 14 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy 



Radni zgłaszaj ą uwagi do protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono wobec czego poddał go pod głosowanie w wyniku, którego został przyjęty 14 
głosami za. 

Ad. 4 Procedura absolutoryjna : 

a/ Skarbnik Gminy zapoznała z opinią RIO na temat sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za 
rok 2015, 

bi Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię na temat wykonania budżetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium, 

cl Skarbnik Gminy zapoznała z opinią RIO na temat wniosku Komisji Rewizyjnej, 

dl w punkcie tym nikt z obecnych nie zabrał głosu, 

el Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXII/133/16 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdań finansowych oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Łabowa za rok 20 15, 
która została przyjęta 14 głosami za, 

fi Przewodniczący Rady zapoznał z zasadami głosowania nad uchwałą absolutoryjną, 

gl Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXII/134116 w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa za rok 2015, która została przyjęta 13 głosami za, przy 1 
wstrzymującym, 

Ad 5. Podjecie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XVl99115 
Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2015 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiana podyktowana jest wejściem Gminy Łabowa do projektu 
pn. „Opracowanie inwentaryzacji przyrodniczej na obszarze działania Związku Gmin Krynicka -
Popradzkich w Muszynie". Wójt dodał też, że Gmina jako członek tego związku musi ponieść 
częściowe koszty wykonania tego projektu i przybliżył zamysł opracowania - na terenie Gmin 
Popradzkich, gdzie znajduje się Popradzki Park Krajobrazowy i Natura 2000 zostaną zlokalizowane 
rzeczywiste miejsca chronione i również te przeznaczone pod wykonane w przyszłości inwestycje. 
Wniosek o wykonanie opracowania, które będzie służyło Gminie i mieszkańcom padł na zebraniu 
Związku Międzygminnego, gdzie przedstawicielami Gminy Łabowa są Radni Józef Ormanty i Jan 
Szczecina. 

Radny Aleksander Sołtys zapytał kto będzie decydował o wyznaczeniu w/w miejsc. Wójt 
odpowiedział, że wykona to grupa ekspertów, która musi udokumentować, poświadczyć fakt 
występowania chronionego gatunku na danym terenie. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXU/ 135116. 

- zmiany budżetu gminy na 2016 rok oraz zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

Wyjaśnie11 udzieliła Skarbnik Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za. przyj ęła Uchwałę Nr XXII/136116. 



- wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Łabowa, 

Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXII/137/16. 

- przydziału drewna z lasów gminnych, 

Wójt wyjaśnił, że drewno zostałoby przeznaczone na odbudowanie budynku gospodarczego w 
Łabowcu, który uległ zniszczeniu w pożarze i propozycja to przekazanie 25 kubików. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu: 14 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXII/138/16. 

- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej we wsi Losie, 

Wójt Gminy poinfo1mował, że o sprzedaż niewielkiej nieruchomości odzyskanej od Starostwa 
Powiatowego wystąpił Pan Roman Kluska i nadmienił, iż zebranie wiejskie wyraziło zgodę na jej 
sprzedaż. 

Nastepnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXII/139/16. 

- prLyjęcia Strategii Rozwoju Kultury w Gminie Łabowa na lata 2016-2020, 

Wójt przedstawił obecnym Panią Małgorzatę Kopecką, jedną z osób odpowiedzialnych za 
utworzenie Strategii Rozwoju Kultury w Gminie Łabowa na lata 2016-2020, która w skrócie 
przedstawiła proces jej realizacji i wymieniła dwa jej centralne punkty, tj. działania GOKu oraz ideę 
szerokiego włączania mieszka{1ców w działalność kulturalną. Spotkania w pierwszym okresie 
odbywały się w trzech sołectwach dysponującymi świetlicami wiejskimi, tj. w Łosiu, Roztoce 
Wielkiej i w Czaczowie, gdzie uczestniczyli również mieszkańcy Barnowca. Natomiast spotkania 
podsumowujące miały miejsce w Gminnym Ośrodku Kultury w Łabowej. Na zakończenie 
poprosiła Radnych i Sołtysów o logistyczne wsparcie pomysłów z zakresu rozwoju kultury, które 
powstaną w przyszłości. Wójt dodał jeszcze, że zaletą stworzenia strategii jest jej przydatność dla 
dyrektora GOKu w przypadku, gdy będzie występował z wnioskami o przyznanie środków 

finansowych, a także podczas podejmowania wszelkich działań kulturalnych. 

Radna Teresa Kłębczyk nie zgodziła się z kilkoma zapisami strategii, zarzucając też, że ankieta na 
podstawie której utworzono dokument, nie dotarła do wszystkich mieszkańców wsi Barnowiec oraz 
że nie nie ma utworzonego planu rozwoju tej wsi. Małgorzata Kopecka wyjaśniła, że strategia 
została opracowana podczas serii spotkań, na które niestety przychodziła bardzo niewielka liczba 
zaproszonych mieszkańców wymienionych wsi. I to właśnie z tymi przybyłymi osobami zostały 
rozpisane mocne i słabe strony życia kulturalnego oraz potencjalne zagrożenia i szanse dla kultury. 
Osoby aktywnie zaangażowane w życie kulturalne odczuły brak wsparcia ze strony reszty 
mieszkańców. 

Radny Marcin Mróz udzielił zapytania, czy przyjęcie strategii będzie się wiązało z potrzebą 
uwzględnienia dodatkowych środków w budżecie Gminy Łabowa najej realizację. Wójt zapewnił, 

iż jest to dokument pomocniczy, którym będzie się wspierał dyrektor GO Ku i to w swoim budżecie 
będzie szukał pieniędzy na realizację działań kulturalnych, więc nie ma potrzeby zapewniania 
specjalnych środków na ten cel w budżecie Gminy. 

Radny Powiatowy Wiesław Pióro podsumował dyskusję zachęcając wszystkich do licznego udziału 
w imprezach kulturalnych,a także zwrócił się z prośbą o wsparcie w ich przygotowaniu i docenienie 
pracy aktywnych mieszkańców Gminy oraz pracowników GO Ku. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 13 głosów za, przy I przeciw przyjęła Uchwałę Nr 
XXII/ 140116. 



- oceny aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa, 

Małgorzata Kotlarska, Inspektor w Zespole GPL wyjaśniła, że przyjęte w 2004 roku Studium 
Uwarunkowań i Kienmków zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa oraz miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa wymaga aktualizacji i stąd wynikła 

potrzeba podjęcia w/w uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za. przyjęła Uchwałę Nr XXII/141/16. 

Z uwagi na to, iż Przewodniczący Rady musiał pilnie opuścić obrady sesji dalsze jej prowadzenie 
przejął Zastępca Przewodniczącego Marek Stanisz informując, że w posiedzeniu będzie 

uczestniczyło 13 Radnych, co w dalszym ciągu stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Kamianna, 

Wyjaśnień na temat w/w uchwały udzieliła Małgorzata Kotlarska, Inspektor w Zespole GPL. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 13 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXII/142/ 16. 

Z uwagi na to, iż Radny Jan Szczecina z powodów osobistych musiał opuścić obrady sesji Zastępca 
Przewodniczącego Marek Stanisz informował, że w posiedzeniu będzie uczestniczyło 12 Radnych, 
co w dalszym ciągu stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

- przystąpienia do zmiany m1e1scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Łabowa, 

Wyjaśnień na temat w/w uchwały udzieliła Małgorzata Kotlarska, Inspektor w Zespole GPL. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXII/143/ I 6. 

- przystąpienia do zmiany m1e1sc0\vego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Madejowa 

Wyjaśnieó na temat w/w uchwały udzieliła Małgorzata Kotlarska, Inspektor w Zespole GPL. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów za, przyjeła Uchwałę Nr XXII/144/ 16. 

- przystąpienia do zmiany mICJscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Nowa Wieś 

Wyjaśnieó na temat w/w uchwały udzieliła Małgorzata Kotlarska, Inspektor w Zespole GPL. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXIl/145/16. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa w granicach obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego, 

Wyjaśnień na temat w/w uchwały udzieliła Małgorzata Kotlarska, Inspektor w Zespole GPL. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 12 głosów za, przyjęła Uchwałę Nr XXII/146/16. 



Ad. 6 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Wójt poinformował o wykonaniu przepustu na drodze gminnej w Kamiannej, naprawie przepustu 
obok przystanku autobusowego w Barnowcu oraz wykonaniu dróg dojazdowych w Maciejowej i 
Nowej Wsi. 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radna Teresa Kłębczyk pyta czy będzie wykonana studnia przy szkole w Barnowcu. Wójt 
informuje, że tak. 
Radny Józef 01manty porusza problem wyrzucanych śmieci na przystankach autobusowych w 
Maciejowej i proponuje założenie kamer monitorujących. 
Radny Roman Banach pyta czy czy będzie wykonany projekt oświetlenia w Kotowie oraz prosi o 
numer kontaktowy do fomy wykonującej badania wody. Wójt informuje, że jest zlecenie 
v.rykonania projektu oświetlenia we wsi Kotów, ponadto we wsi Łabowiec jest proj ektowane 
oświetlenie i będzie ono v.rykonane już w tym roku. 

Ad. 8 Wolne wnioski i dyskusja. 

Sołtys wsi Nowa Wieś Krzysztof Stopka zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie brzegu przy 
przejeździe obok CPNu w Nowej Wsi i wykoszenie boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w 
Nowej Wsi. 
Sołtys wsi Łosie Agata Sarata zapytała czy w trakcie wakacji byłaby możliwość wykonania 
przystanku atobusowego w górnej części wsi Łosie. Wójt poinformował, że są podjęte działania w 
Powiatowym Zarządzie Dróg i na najbliższej sesji planowane jest przyjecie uchwał w sprawie 
lokalizacj i przystanków we wsiach Łosie, Krzyżówka i górnej Łabowej. 

Ad. 9 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Marek 
Stanisz podziękował wszystkim za udział i zako11czył obrady XXII Sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: 

Elżbieta Radziak 


